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CONSILIUL JUDEȚEAN DÂMBOVIȚA 

 

 

PROCES VERBAL 

al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Dâmbovița,  

din data de 17 iunie 2025, ora 8:30 

 

 

             Lucrările ședinței sunt deschise și conduse de domnul Corneliu Ștefan – președintele 

Consiliului Județean Dâmbovița.  

            Domnul Președinte Corneliu ȘTEFAN – Bună ziua!  

        Şedinţa este constituită cu respectarea regulamentului, fiind prezenți un număr de 25 din cei 

33 consilieri județeni + președintele Consiliului Județean Dâmbovița, astfel prezența fiind de 26.        

 Vă informez că  la ședință participă din partea Instituției Prefectului domnul prefect, 

Marian Tănase. 
            Convocarea consilierilor județeni la această ședință s-a făcut prin Dispoziția președintelui 

nr.210/13.06.2025 și telefonic. 

         Supun spre aprobare procesul-verbal al ședinței anterioare (04.06.2025) a Consiliului 

Județean Dâmbovița. 

  Dacă sunt observații la procesul-verbal?                   

      Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră procesul-verbal.       

  Cine este pentru?              26 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

  În unanimitate de voturi procesul-verbal s-a aprobat. 

            Vă informez că am suplimentat ordinea de zi cu două proiecte care au fost prezentate în 

comisiile de specialitate. 

Supun aprobării ordinea de zi cu cele sus menționate. 

  Cine este pentru?              26 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

   În unanimitate de voturi s-a aprobat ordinea de zi. 

 

TRECEM  LA  ORDINEA  DE  ZI: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 237/13.05.2024 privind aprobarea implementării etapei a II-a a proiectului cu 

titlul „Reabilitarea, modernizarea și extinderea Unității de Primiri Urgențe din cadrul 

Spitalului Județean de Urgență Târgoviște”, în cadrul Programului Operațional Sănătate 

2021 – 2027. 

Dau cuvântul domnului Gilia Valeriu-Florin pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre?  

            Domnul Consilier Tănase Silviu-Gabriel – Aș dori să știu și eu care este termenul de 

finalizare a lucrărilor? 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – În urmă cu 2 ani de zile am finalizat licitația, am 

avut un constructor care a intrat în insolvență, 6 luni de zile am avut stadiul fizic și valoric,  pentru 

lucrările care au fost făcute pentru extinderea secției de primiri urgențe, am reluat licitația și vă dau 

o veste proastă pentru noi toți, tocmai ieri C.N.C.S. a anulat licitația și astăzi o să facem referate 

pentru a scoate din nou restul de execuție la licitație. Să putem înțelege în ce stadiu suntem, nu 

avem noi vină. Voi acționa în instanță și constructorul, să știți ce vom face noi Consiliul Județean, 

pentru că suntem victime colaterale și tocmai ieri am primit comunicarea de la C.N.C.S. și pentru 

cei care au făcut contestație, s-a anulat contestația și o vom lua de la capăt. Lucrări nu mai sunt 

multe de făcut, am pierdut timpul din cauza achizițiilor publice, a stadiului fizic, valorilor, experții, 

ce am avut noi de făcut. Ca și lucrări, în maxim 6, 7 luni de zile vom finaliza. Dacă sunt alte 

observații? Dacă nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        
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  Cine este pentru?              26 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 68/24.04.2025 privind aprobarea cotizației pentru anul 2025 către Asociația 

Fotbal Club Chindia Târgoviște. 

Dau cuvântul domnului Mănescu Claudiu pentru prezentare.  

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – O să dau câteva explicații să putem înțelege cu toții. 

În primul rând, acești bani o să-i dăm pentru ANAF. Am luat decizia împreună cu Primarul 

Municipiului Târgoviște sâmbătă și ce facem noi, o să facă și Primăria Municipiului Târgoviște. Noi 

nu o să plătim datorii către furnizori. Astăzi avem conturile blocate pentru această asociație, suma 

de 850 mii lei din cauza unei eșalonări pe care AFC Chindia nu a respectat-o către ANAF. Toți 

banii pe care îi vom da ca și cotizație, pentru că suntem membrii în această asociație îi vom da către 

ANAF, deci la stat, eu n-am fost de acord să plătim furnizori. Noi trebuie să-i dăm către AFC 

Chindia care s-a asociat cu o firmă nouă care a preluat managementul clubului, deci banii nu îi dăm 

la o societate comercială. Din această cauză și în hotărârea de consiliu am specificat, banii se duc la 

AFC Chindia și la ANAF, automat pentru că ei au poprire, când le trimitem banii, vor merge direct 

la ANAF. Consiliul Județean Dâmbovița este membru în Asociația Fotbal Club Chindia, nu în noua 

firma care s-a înființat și care v-a înscrie noua echipă în campionat. Tot ceea ce avem ca și datorii 

către furnizori și salarii restante neplătite, vor fi preluate de firma nouă. Noi și Primăria 

Municipiului Târgoviște vom plăti bani doar către ANAF. 

Domnul Consilier Tănase Silviu-Gabriel – Deci AFC Chindia si-a schimbat structura, s-a 

asociat cu o societate comercială? 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Nu și-a schimbat, noi, Primăria și Universitatea 

„Valahia” am rămas membrii în AFC Chindia! În noua societate comercială, s-a asociat AFC 

Chindia, unde suntem membrii cu firma nouă, noi nu avem nicio legătură. 

Domnul Consilier Tănase Silviu-Gabriel – Și în ce procent au rămas la noi? 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – 40%. Ceea ce s-a spus de 4 ani de zile, să vină 

cineva de la privat, să-i prea managementul. Lăsăm managementul să se ocupe, am vrut doar să 

lămuresc. Nu mai putem da bani la o firmă privată. Este un avantaj al nostru. 

Domnul Consilier Tănase Silviu-Gabriel – Și noi vom plăti de la anul cotizație la noua 

societate? 

Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Nu vom da bani, doar dacă ei o să depună proiect pe 

programe sportive, ca și societate, cum au depus toți. Legal, nu avem cum să mai dam bani. Noi 

cotizație nu vom mai da! 

În acest moment se alătură ședinței, doamna consilier Niculescu Maria-Lăcrămioara, 

astfel prezența în sala de ședința fiind de 26+1=27. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!       

  Cine este pentru?              27 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0  

        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

SUPLIMENTAR: 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean 

Dâmbovița nr. 64/24.02.2025 privind aprobarea Notei de Fundamentare în vederea includerii 

în lista de investiții, pe anul 2025, a sumelor necesare promovării și implementării proiectelor 

cu finanțare externă/națională ce urmează să fie contractate sau promovate de către Consiliul 

Județean Dâmbovița. 

Dau cuvântul domnului Gilia Valeriu-Florin pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?              27 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 
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        În unanimitate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Săptămâna viitoare scoatem la licitație studiul de 

fezabilitate, să facem cum trebuie sediul de la DGASPC, în Dâmbovița și ne vom muta în câțiva ani 

din sediul respectiv, din mijlocul orașului. 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea redevenței ce revine Consiliului Județean 

Dâmbovița de la S.C. Supercom S.A. pentru al II- lea an de concesiune, conform  

Contractului de delegare a gestiunii activităților de sortare, compostare și depozitare a 

deşeurilor municipale de pe raza judetului Dâmboviţa, încheiat sub nr. 

50/1055/401/12.06.2024, între Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară "Management 

Integrat al Deşeurilor în judeţul Dâmbovita", Asocierea S.C. Supercom S.A.(lider)&S.C. 

Expert Recycling S.R.L (asociat) și Consiliul Județean Dâmbovița. 

Dau cuvântul domnului Ovidiu Tonea pentru prezentare.  

            Domnul Președinte Corneliu Ștefan – Dacă sunt observații la proiectul de hotărâre? Dacă 

nu sunt, supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre!        

  Cine este pentru?              26 

  Cine este împotrivă?          0 

  Se abține cineva?               0 

       Nu a participat la acest vot domnul consilier Drugă Mihail.  

        Cu majoritate de voturi proiectul de hotărâre s-a aprobat. 

 

           Întrucât ordinea de zi a fost epuizată, ședința se declară închisă, drept pentru care s-a 

încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

 

          PREŞEDINTE,                        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI,                                       

dr. ec. Corneliu ȘTEFAN                          jr. Dănuț Nicolae POPA STĂNESCU 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

Red./Dact.: Oprescu Roxana 

17.06.2025 

1 ex.  


